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1.  Opening, mededelingen vooraf en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen welkom op deze vergadering.  
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld. Er worden nog 
een aantal punten toegevoegd na agendapunt 8 en de volgorde wordt vanwege de 
eventuele toetreding tot het bestuur van Rudy Breddels aangepast.  
 
5.  Voordracht en evt. benoeming nieuw bestuurslid Rudy Breddels. 
Na een korte introductie van Rudy Breddels door Kees Kool, geeft het bestuur aan 
blij te zijn met de zijn intentie om toe te treden tot het huidige bestuur. Er wordt 
gestemd door de leden over deze uitbreiding van het bestuur en er blijken geen 
bezwaren tegen deze benoeming te zijn. Rudy heeft al de nodige ervaring binnen de 
club en we zullen zijn expertise, zeker als communicatiespecialist, goed kunnen 
gebruiken.  
N.B. Rudy neemt direct zijn plaats achter de bestuurstafel in. 
 
2.  Mededelingen 

- De voorzitter vraagt of er interesse is om de vergaderstukken voor deze ALV 
vergadering in de toekomst digitaal aangeleverd te krijgen. +/- 30% van de 
aanwezigen geeft aan dit wel te willen. We zullen hier in de toekomst wat 
meer rekening mee gaan houden om zo ook verspilling van papier tegen te 
gaan. 

- Het ledental blijft vrij stabiel. We zullen eind van dit jaar tussen de 1550 en 
1600 leden uitkomen. 

- Afgelopen jaar zijn er weer vislessen gegeven op de basisscholen, waaraan 
door 4 van de 10 scholen is meegedaan. Volgend jaar wordt geprobeerd er 
wat scholen bij te krijgen. 

- Er is van de zomer weer aan aantal dagdelen gevist met mensen uit de 
zorginstellingen Lingesteyn en Huis ter Leede. De waardering hiervoor vanuit 
de zorginstellingen was bijzonder groot.  

- De open dag is ondanks het wat mindere weer een succes geworden. Helaas 
heeft dit slechts 3 nieuwe leden opgeleverd, maar het werd met een geschatte 
opkomst (250 bezoekers over de gehele dag) toch een succesvolle dag. 

- De VHL cup is dit jaar aan de Steile Dijk gevist. Helaas was de opkomst  
(20 deelnemers verdeelt over 4 verenigingen) vrij mager.  
In de volgende VHL vergadering zullen we voorstellen om deze wedstrijd 
alleen te vissen bij een minimaal aantal deelnemers/clubs. 

- De vorige ALV is de vraag gesteld of de aangeschafte werkboot ook in de 
verhuur komt. Het bestuur geeft aan dat de havencommissieleden altijd 
gebruik kunnen maken van deze boot, ongeacht wat ze er mee gaan doen. 

- In de bestuursvergadering van 3 oktober 2024 is besloten dat leden slechts  
één ligplaats en/of BB plek kunnen huren. Het havenreglement zal hierop 
worden aangepast. Deze maatregel dient om de doorstroming op de wachtlijst 
te bevorderen. 
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- Kees Kool stopt met de VBC en Jeroen de Bruin zal zijn taak als voorzitter 
overnemen. Nieuw lid in deze commissie is inmiddels Alfred van Krieken. 

- De commissie beheer clubgebouw is inmiddels opgeven. Het bestuur (en met 
name Jan en Luuk) zal het beheer tijdelijk waarnemen. Het gebouw kan 
vooralsnog onbemand worden gehuurd al dan niet met gebruik van eigen 
drank etc.. Huurprijs € 125,- (eigen drankjes meenemen en gebruik lege 
koelkast) of € 100,- met gebruik van consumpties van de vereniging a € 2, - 
per stuk. Bij verhuur is een borg van € 50,- per verschuldigd. Dit bedrag wordt 
teruggestort als het gebouw en toiletten weer netjes worden opgeleverd. 

- Voor de oudere jeugd (13 t/m 17 jaar) is er een poging gedaan een apart 
aantal wedstrijden te organiseren maar omdat dit wat laat in het seizoen is 
gedaan was de animo er niet echt. Kees Kool zal dit volgend seizoen opnieuw 
gaan proberen.  
De huidige jeugdcommissie heeft aangegeven hier buiten te blijven omdat zij 
hun handen vol hebben aan de huidige groep jeugd t/m 12 jaar 
Kas controle commissie. 

- Ook hier heeft Dirk Groenenberg aangegeven te stoppen met zijn activiteit. 
Antonie Huijgen schuift door naar voorzitter, Arjan Bogerd schuift door naar lid 
en Cees Elvers geeft aan als reservelid toe te willen treden tot deze 
commissie 
 

3. Vaststellen verslag ALV 07-05-2023 
Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd door de Ledenvergadering.   
 
4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen relevante stukken binnengekomen.  
 
N.B. Agendapunt 5 is inmiddels behandeld. 
 
6. Begroting 2025 (door Jan Bruins) 
Penningmeester Jan Bruins geeft een toelichting op de hem gepresenteerde 
begroting 2025. Hij geeft aan dat na rijp beraad de beslissing is genomen om, 
ondanks het wegvallen van de inkomsten uit de exploitatie van het clubgebouw, de 
contributiebedragen voor 2025 ongewijzigd te laten ten opzichte van 2024. 
Mocht hierdoor de exploitatierekening 2025 op het eind een negatief saldo te zien 
geven, dan zal dit tekort ten lasten van de algemene reserve gebracht worden. 
Na zijn toelichting bespreekt hij de begroting. Op de vraag van een van de leden of 
er gedacht wordt om gelden tijdelijk vast te zetten op buitenlandse banken, wordt 
duidelijk gemaakt, dat gelet op mogelijke risico’s dit niet opportuun is en niet in 
overweging wordt genomen. 
Vanuit de ledenvergadering komen er  geen verdere vragen waarnaar de begroting 
met de contributiebedragen wordt aangenomen. 
 
7. Viswaterbeheer.  
Net als vorig jaar lagen de singels in Noord er netjes bij. Aan de van Leyenburgstraat 
lag er nogal wat pompenblad en gentiaan. Na overleg met de gemeente is besloten 
de harkboot hier in te zetten. Dit is ondertussen gedaan aan de Eksterlaan naast de 
brug naar het winkelcentrum.  
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Ook in de haven woekeren de planten er behoorlijk op los. Er zijn inmiddels +/- 50 a 
60 kruiwagens met waterplanten verwijderd. Met name de zuurstofplanten groeien 
enorm. We gaan proberen in de haven om in juni/juli 2025 al te gaan ruimen. 
 
8. Haven. 
De eerste boten liggen inmiddels op het droge en het idee is om deze winter een 
start te maken met het verwijderen van groen langs de oevers om deze wat 
begaanbaarder te maken. 
 
8a. Ontwikkeling rond haven (openstelling/huurcontract met Gemeente VHL)  
Kees Kool schetst in het kort de status. 
Op dit moment wordt er gewerkt aan een intentieovereenkomst d.w.z.een niet 
bindend principeakkoord op hoofdlijnen wat de basis zal gaan worden voor verdere 
besprekingen. 
De plattegrond uit de intentieovereenkomst wordt getoond en Kees Kool geeft op het 
scherm aan waar de diverse zones komen te liggen en waar het clubgebouw zeer 
waarschijnlijk zal komen te staan.  
Welk deel is eigendom, welk is voor gezamenlijk gebruik en op welk deel zal De 
Snoek kunnen gaan bouwen.  
Steigers worden afgeschermd door een hekwerk ter beveiliging van onze 
eigendommen.  
De gemeente wil een aanbouw t.b.v. de rederij van +/- 30 m2 tegen ons pand 
aanzetten.  
Klanten van de rederij zullen met een door de rederij uitgereikte tag zichzelf toegang 
kunnen verschaffen tot het gezamenlijk deel. 
De huidige plaats van de BB berging is nog een punt van discussie. Eventueel 
kunnen we dit BB gebouw verplaatsen naar ons eigen deel.  
Het clubgebouw gebouw zal bestaan uit 2 verdiepingen om een werkoppervlakte in 
het gebouw van 200 m2 te verkrijgen.  
Een van de leden vraagt of het niet mogelijk is dat wij de hele groenstrook aan de 
Lingezijde voor ons zelf kunnen behouden. Kees Kool geeft aan dat zoiets absoluut 
onmogelijk zal blijken. Wel moeten er afspraken gemaakt worden over het gebruik 
door ons van de gehele strook langs de Linge tijdens wedstrijden en overige 
activiteiten waarbij we de oever nodig hebben.  
 
Er is een lid die zich afvraagt wie het heeft bedacht dat een besluit van de gemeente 
tot gevolg zou kunnen hebben dat de visclub van 90 jaar oud van het eiland wordt 
verjaagd. Dit lid vraagt zich af de visclub zich niet ‘in de zak laat schijten’ door de 
gemeente. Het bestuur probeert vervolgens duidelijk te maken dat er een 
gemeenteraad is gekozen door de bewoners van VHL, waaruit een college van 
wethouders is geselecteerd die hier beslissingen in nemen.  
Tevens wordt er aangegeven dat na allerlei rapporten, zoals binnenstadsvisie’s 
versie 1.0 (uit 2012) en versie 2.0 (uit 2022) dit het maximaal haalbare resultaat is. 
Kees Kool geeft aan dat het daarom juist nu van belang is dat we de komende  
50 jaar een overeenkomst zullen gaan krijgen waarbij de zekerheid is dat we daar 
(dan wel in de zomermaanden in een ietwat afgeslankte vorm) het eiland kunnen 
blijven gebruiken. In de wintermaanden (1 oktober tot 1 april) is het gehele eiland ter 
beschikking van De Snoek.  
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In de zomermaanden (1 april tot 1 oktober is er sprake van een deel gezamenlijk 
gebruik, waarbij de bedrijfsvoering van De Snoek (wedstrijden etc.) niet door dit 
gezamenlijk gebruik zal worden gefrustreerd. 
De voorzitter geeft aan dit onderwerp af te willen ronden met de mededeling dat het 
bestuur met instemming van de leden verder gaat op de ingeslagen weg met de 
onderhandelingen met de gemeente 
 
Kees Kool geeft nog een kleine aanvulling op zijn activiteiten als voorzitter van onze 
visclub. Hij had eerder aangegeven dat hij tot 2025 beschikbaar zou zijn als 
voorzitter. Door de huidige ontwikkelingen is Kees bereid dat hij bij eventuele 
herverkiezing deze functie nog wat langer zou willen bekleden. 
 
8a. Vrijwilliger van het jaar. 
Gerda Sjouken is op de kadervisdag dag gekozen tot vrijwilliger van het jaar. Er 
wordt haar een bos bloemen, de oorkonde en het gebruikelijke t-shirt overhandigd. 
 
8b. Beheerscommissie clubgebouw. 
Dirk Groenenberg wordt vanwege zijn inspanning in het clubgebouw bedankt voor 
zijn activiteiten en de voorzitter overhandigt hem voor deze inspanning 2 bossen 
bloemen (voor hem en voor zijn vrouw)  
 
11. Rondvraag 
Een van de leden geeft aan dat het wellicht zinvol is om de notaris te betrekken bij de 
onderhandeling  met de gemeente.  Het bestuur geeft aan dat dit al plaatsvindt en 
dat deze regelmatig betrokken wordt bij de onderhandelingen door het geven van 
adviezen. 
Hij wordt tevens uitgenodigd door de secretaris om iets te zeggen over de status van 
de huidige besprekingen. Hij geeft aan dat het doen van concessies tot de 
noodzakelijkheden zal moeten behoren om een resultaat te bereiken. Dwarsliggen 
leidt tot slechte resultaten en het ziet er naar uit dat het we nu op weg zijn naar het 
realiseren van een wens van een aantal jaren geleden, namelijk een clubgebouw op 
het eiland.  
 
Een ander lid vraagt zich af bepaalde activiteiten zullen stoppen als Kees Kool de 
voorzittershamer neerlegt.  Kees Kool geeft deze aan dat beide activiteiten los van 
elkaar moeten worden gezien. Het stoppen als voorzitter betekent niet dat hij de 
activiteit als vismeester bij vislessen op scholen zal gaan beëindigen.  
 
12. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.15 uur de vergadering en dankt een ieder voor zijn/haar 
aanwezigheid. Iedereen wordt uitgenodigd nog iets te blijven drinken. 

 


